
OWNER’S MANUAL

  

Over The Range Microwave Oven
 

RMW1630-WHITE 

 
 

1. READ these  carefully before installing and opera ng the oven.
Keep them for further reference. 
2. Record in the space below the “SERIAL NO.” found on the nameplate on your oven 
and retain this info  for future reference.
SERIAL NO.:    

 

THIS MICROWAVE OVEN SHOULD NOT BE 
USED WITHOUT THE GLASS TURNTABLE

For service assistance and product information, please call: 1-800-968-9853.
Curtis International Ltd.
7045 BECKETT DRIVE, UNIT 15, MISSISSAUGA, ON, L5S 2A3 www.curtisint.com











Power Supply 120V 20AC 60Hz Single phase 

Microwave 

Power Consumption  1550W 

Output Power 1000W 

Frequency  2450MHz 

Outside Dimensions 16 7/8”(H) ×29 7/8 ”(W) ×17 5/8”(D) 

Cavity Dimensions  10 3/16”(H)× 21 5/16”(W) ×14 5/8”(D) 

Oven Capacity  1.6 Cu.Ft. 

Cooking Uniformity  Turntable 

Weight  Approx. (net) 54.2lb 

SPECIFICATIONS 































                                                   

To make a warranty claim, do not return this product to the store. Please email 
support@curtiscs.com or call 1-800-968-9853. 
 

 

1 Year Warranty 
 
This product is warranted to be free from defects in material and workmanship for a 
period of one (1) year from the date of original purchase. During this period, your 
exclusive remedy is repair or replacement of this product or component found to be 
defective, at our option; however, you are responsible for all costs associated with 
returning the product to us. If the product or component is no longer available, we will 
replace with a similar one of equal or greater value. Prior to a replacement being sent, 
the product must be rendered inoperable or returned to us. 
 
This warranty does not cover glass, filters, wear from normal use, use not in conformity 
with the printed directions., or damage to the product resulting from accident, alteration, 
abuse, or misuse. This warranty extends only to the original consumer purchaser or gift 
recipient. Keep the original sales receipt, as proof of purchase is required to make a 
warranty claim. This warranty is void if the product is used for other than single-family 
household use or subjected to any voltage and waveform other than as on the specified 
rating on the label (e.g., 120V~60Hz). 
 
We exclude all claims for special, incidental, and consequential damages caused by 
breach of express or implied warranty. All liability is limited to the amount of the 
purchase price. Every implied warranty, including any statutory warranty or 
condition of merchantability or fitness for a particular purpose, is disclaimed 
except to the extent prohibited by law, in which case such warranty or condition is 
limited to the duration of this written warranty. This warranty gives you specific legal 
rights. You may have other legal rights that vary depending on where you live. Some 
states or provinces do not allow limitations on implied warranties or special, incidental, or 
consequential damages, so the foregoing limitations may not apply to you. 
 
For faster service, locate the model, type, and serial numbers on your appliance. 
 

 

mailto:support@curtiscs.com


NE PAS UTILISEZ CE FOUR A MICRO-ONDES
SANS LA PLAQUE DE VERRE TOURNANTE

FOUR À MICRO-ONDES
À HOTTE INTÉGRÉE

 

RMW1630-WHITE

2. Veuillez inscrire le numéro de série dans l’espace ci-dessous. Vous trouverez ce numéro sur la 

Pour obtenir de l'aide au service et de l'information sur les produits, veuillez composer 
le 1-800-968-9853.Curtis International Ltd.
7045 BECKETT DRIVE, UNIT 15, MISSISSAUGA, ON, L5S 2A3 www.curtisint.com











Consommation électrique 120V 20AC 60Hz Phase unique 

Micro-ondes

Consommation 
d'énergie 

1550W 

Puissance de sortie 1000W 

Fréquence  2450MHz 

Dimensions extérieures (h x l x p) 16 7/8”(H) ×29 7/8 ”(W) ×17 5/8”(D) 

Dimensions de la cavité du four (h x l x p) 10 3/16”(H)× 21 5/16”(W) ×14 5/8”(D) 

Capacité du four 1,6 pis.Cu. 

Uniformité de cuisson VERRE TOURNANTE 

Poids net Approximativement 54,2 Lbs  

SPÉCIFICATIONS 































Pour faire une demande de garantie, ne retournez pas ce produit au magasin. Veuillez 
envoyer un courriel électronique à support@curtiscs.com ou appeler le 1-800-968-9853. 

 
1 ans de garantie 
 
Ce produit est garanti contre tout défaut de matériel et de fabrication pendant une période 
de un (1) ans à compter de la date d'achat d'origine. Pendant cette période, votre seul 
recours est la réparation ou le remplacement de ce produit ou composant jugé défectueux, 
à notre choix; Cependant, vous êtes responsable de tous les coûts associés au retour du 
produit. Si le produit ou le composant n'est plus disponible, nous le remplacerons par un 
produit similaire de valeur égale ou supérieure. Avant l'envoi d'un produit de 
remplacement, le produit doit être rendu inutilisable ou nous être renvoyé. 
 
Cette garantie ne couvre pas le verre, les filtres, l’usure normale, une utilisation non 
conforme aux instructions imprimées, ni les dommages matériels résultant d’un accident, 
d’une altération, d’une utilisation abusive ou abusive. Cette garantie s’applique 
uniquement à l’acheteur initial ou au destinataire du cadeau. Conservez le reçu de vente 
original, car une preuve d'achat est nécessaire pour faire une réclamation de garantie. 
Cette garantie est annulée si le produit est utilisé pour un usage autre que domestique ou 
s'il est soumis à une tension ou une forme d'onde autre que celle indiquée sur l'étiquette 
(par exemple, 120V ~ 60Hz). 
 
Nous excluons toute réclamation pour des dommages spéciaux, accessoires et consécutifs 
causés par une violation de la garantie explicite ou implicite. Toute responsabilité est 
limitée au montant du prix d'achat. Toute garantie implicite, y compris toute garantie 
légale ou condition de qualité marchande ou d'adéquation à un usage particulier, est 
refusée sauf dans la mesure où la loi l'interdit, auquel cas cette garantie ou condition 
est limitée à la durée de cette garantie écrite. Cette garantie vous confère des droits 
légaux spécifique. Vous pouvez avoir d'autres droits légaux qui varient selon votre lieu 
de résidence. Certains états ou provinces n'autorisant pas les limitations de garanties 
implicites ou de dommages spéciaux, accessoires ou indirects, les limitations ci-dessus 
peuvent ne pas vous concerner. 
 
Pour un service plus rapide, trouver le modèle, le type et les numéros de série sur votre 
appareil. 
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